
  Zápis č. 03/2020 

z jednání Komise pro životní prostředí a zeleň ze dne 29.06.2020 

Přítomni:  

Členové komise: L. Pousková, P. Nebáznivá, Bc. M. Jisl, V. Burian, Bc. M. Šantrůčková, J. Šimůnek  

Omluven:  

Ostatní: Ing. P. Bednář, Ing. J. Konhefr, PhDr. M. Havelková, PhD. 

 

Program:  

Jednání komise zahájila předsedkyně komise L. Pousková a předložila následující návrh programu 

jednání:      

1. Klidová zóna Na Hroudách 

2. Vize – Park Dr. Brzoráda a přilehlý vodní prvek   

3. Staré děkanství  

4. Různé – osázení nových ploch města, rabátka, zapojení komise do plánovaných akcí 

města (zeleň), obnova zeleně po dostavbě kruhových objezdů 

5. Soutěž Rozkvetlý Nymburk  

6. Stavba Mlýn Bašta – studna u stávajícího bytového domu 

7. Ostatní, diskuze 

 

Program byl všemi hlasy odsouhlasen a jednání probíhalo dle schváleného programu. 

            

Projednávání programu 

K bodu 1: Členové komise byli seznámeni se zaslanými podklady ke klidové zóně Na Hroudách. 

Výsledky hlasování: Pro: Všichni – 6 

Proti:  0 

Zdržel se: 0 

Závěr: Usnesení č. 5 

Komise pro životní prostředí a zeleň souhlasí s vybudováním klidové zóny v lokalitě Na Hroudách, 

před samotnou realizací by členové komise rádi viděli skladbu nově vysazených stromů.  

 

K bodu 2: Členové komise nahlédli do rozpracované studie na úpravy v Parku Dr. Brzoráda týkající 

se zeleně, mobiliáře a přilehlého vodního prvku.   

Výsledky hlasování: Pro: Všichni – 6 

Proti:  0 

Zdržel se: 0 

Závěr: Usnesení č. 6 

Komise pro životní prostředí a zeleň bere na vědomí předložený návrh doporučuje pokračovat 

v rozpracovaném návrhu na úpravy v Parku Dr. Brzoráda.  

 

K bodu 3: Členové komise byli seznámeni se studií úpravy Starého děkanství. 

Výsledky hlasování: Pro: Všichni – 6 

Proti:  0 

Zdržel se: 0 

Závěr: Usnesení č. 7 

Komise pro životní prostředí a zeleň bere na vědomí předloženou studii úprav Starého děkanství.  

 



K bodu 4: Členové komise se sejdou 13.7.2020 v 15:30 s odborným poradcem Ing. J. Lukešem, 

s kterým si projdou vytipované plochy a proberou veškerou problematiku týkající se zeleně ve městě.  

 

K bodu 5: Soutěž rozkvetlý Nymburk – členové komise byli seznámení s informací, že z důvodu 

koronavirové krize byla soutěž přeložena na příští rok. Přípravy na soutěž začnou v lednu 2021.  

 

K bodu 6: Studna v lokalitě U Skály – p. Burian seznámil členy komise s problematikou studní, které 

se nacházejí ve výše zmíněné lokalitě a na které je napojen bytový dům nedaleko, bohužel tyto objekty 

se nenachází na pozemcích města a nespadají do gesce komise pro životní prostředí a zeleň.  

 

K bodu 7: Ostatní – Bc. M. Jisl přednesl členům komise úvahu, zda by nebylo vhodně otevřít jednání 

s Českými drahami ohledně snížení intenzity osvětlení na ranžíru z důvodu světelného smogu.   

 

 

 

 

 

                                                                                                                      

  Lenka Pousková v.r.  

                                                                                                                        předseda komise 

 

 

Zapsal: Ing. Pavel Bednář 

 

 

Příloha: Prezenční listina 

                

Zápis ověřil a svým podpisem stvrdila předsedkyně komise: Lenka Pousková 


